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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕЖДУНАРОДНО СЪТРУДНИЧЕСТВО 

И ТУРИЗЪМ, ЕВРОПЕЙСКИ ПРОГРАМИ И ПРОЕКТИ 

 

 

ПРОТОКОЛ № 11 
 

От съвместно заседание на Постоянната комисия по международно 

сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти и Постоянна 

комисия по финанси и бюджет, Постоянната комисия по инженерна 

инфраструктура и енергийно планиране проведено на 27.06.2024 г.  

 

Днес, 27.06.2024 г.  в зала 1, на „Московска“ № 33, се проведе 

заседание на Постоянната комисия по международно сътрудничество и 

туризъм, европейски програми и проекти. 

 

Заседанието беше открито от г-жа Цветелина Симеонова-Заркин – 

председател на комисията в 09.00 часа. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват  

7 общински съветници, поради което заседанието може   да бъде проведено, 

Заседанието има кворум и може да започне своята работа. 

 

 

След проверка на кворума г-жа Ц. Заркин подложи на гласуване 

дневния ред с направеното предложение за разместване. 

 

 

 

 

 

 

 

Цветелина Симеонова-Заркин -за 

Станислав Младенов – за 

Екатерина Йорданова – за 

Саад Алуани – за  

Пламена Терзирадева-Велкова –за 

Диян Стаматов-за 

Иван Алексиев - за 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

7 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 
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Съгласно проведеното гласуване дневния ред е приет. 

 

По т. 1 от дневния ред: 

 

Доклад вх.№ СОА24-ВК08-5534/1/25.06.2024 г. относно даване на съгласие 

и упълномощаване на кмета на СО- район „ Овча купел да кандидатства 

по Подпрограма „Енергийна ефективност на общински училища и детски 

градини“ към Инвестиционна програма на Националния доверителен 

екофонд и съфинансиране от бюджета на Столична община в размер на 

30% от инвестиционните разходи за енергоспестяващи мерки за енергийна 

ефективност в сградата на 88 СУ „Димитър Попниколов“, ул. „Димитър 

Попниколов “№ 7, ж.к „ Овча купел-1 район „Овча купел“ с вносител Ангел 

Стефанов – кмет на район „Овча купел“. 

  

Г-н Ангел Стефанов се извини, че по спешност е вкаран доклада, като 

извинение е, че до последно се чака корекции в доклада за енергийно 

обследване, който е от 2022 г., но след това е приета нова наредба с която 

има изменения в някои изисквания. Възложена е промяна в този доклад.  

По същество доклада касае 88 училище, което е най-голямото в района 

с близо 1200 ученика. Никога не е правен основен ремонт на училището и 

има остра нужда от това. 

Г-н С. Младенов отбеляза, че живее в района и гласува в 88 училище и 

може да потвърди, че сградата е в доста лошо състояние и наистина има 

спешна нужда от ремонт. Счита, че реализацията на този проект би довело 

до качеството и на образованието и на средата, която учат. 

Попита какви енергийни спестявания ще има вследствие на 

реализацията на проекта? Предвидена ли е мярка за изграждане на 

фотоволтаична инсталация? 

В отговор г-н А. Стефанов каза, че не може да даде конкретни данни, 

защото се изчаква доклада. 

Г-н Д. Данаилов отбеляза, че имат доклад от техния експерт Валентина 

Узунова. Точно това е записано понеже енергийното обследване е било 

старо в момента се преработва и до следващия ден ще бъде готово, което да 

отговаря на насоките на програмата. Предлага да се приеме доклада. 

 
 
 

Въз основа на състоялите се разисквания и предвид положителни становища 

на Постоянната комисия по финанси и бюджет и Постоянната комисия по 

инженерна инфраструктура и енергийно планиране, г-жа Ц. Заркин подложи 

на гласуване решението на комисията: 

 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Общо гласували: 
в т.ч.: 

 

7 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Цветелина Симеонова-Заркин -за 

Станислав Младенов – за 

Екатерина Йорданова – за 

Саад Алуани – за  

Пламена Терзирадева-Велкова –за 

Диян Стаматов-за 

Иван Алексиев - за 

 

 Г-н Д. Вучев каза, че разбира, че по доклада на район „Средец“ има 

изменения. ПК по международно сътрудничество е водеща и трябва да 

гласува отново доклада след произнасяне на ПК по финанси и бюджет и ПК 

по инженерна инфраструктура и енергийно планиране. 

 Г-жа Ц. Заркин предложи да се добави, като точка 2 към дневния ред. 

 Г-н Д. Вучев каза, че има предложение тези промени по доклада да 

бъдат изчетени в зала на сесия на СОС. 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 09.16 часа, г-жа Цветелина 

Симеонова-Заркин  закри заседанието на комисията. 

 

Протоколът е изготвен на 28.06.2024  г.  
 

 

Изготвил: П 

 

И. Благова -старши  

експерт 

 
Председател на постоянната  

комисия по международно 

сътрудничество и туризъм, 

европейски програми и 

проекти: П 

Цветелина 

Симеонова-Заркин 
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Заместник Председател на 

постоянната  комисия по 

международно 

сътрудничество и туризъм, 

европейски програми и 

проекти: П 
 

                  Станислав Младенов  
 
 

Заместник Председател на 

постоянната  комисия по 

международно 

сътрудничество и туризъм, 

европейски програми и 

проекти: П 

                Екатерина Йорданова  
 
 
 
 


